
Clupdate VV Eenrum
Jaargang 7 nummer 1

Met deze keer : 

✓Voorwoord Voorzitter
✓Happen en Snappen
✓Update Jeugdcommissie
✓ Scheidsrechters bij VV Eenrum
✓Club van 50 bedankt vrijwilligers
✓Voetbalzaken
✓AGENDA 2025



In het zonnetje

Inmiddels zitten we alweer in februari, de dagen worden best snel al weer wat langer en vooral 
het grijze grauwe weer lijkt enigszins achter ons. Zowaar schijnt de zon weer wat vaker en 
kunnen we heerlijk langs onze velden in het zonnetje staan al is het vaak nog wel wat in de kou.

Over die velden gesproken, onlangs had onze chef velden Meindert een delegatie van onze 
gemeente over de vloer. En wat een enorme opsteker voor ons als club en zeker voor al die 
vrijwilligers die zo druk zijn met onze velden. Want de delegatie was zeer onder de indruk van 
onze velden en durfde zelfs uit te spreken dat wij de mooiste velden van de gemeente hebben. 
Onze investeringen in Chrissie de robotmaaier werpen dus wel z’n vruchten af. Dat in 
combinatie met heel veel aandacht maken onze velden zelfs in februari super mooi en strak. 

Met een beetje mazzel blijft koning winter achterwege en kunnen we weer lekker wekelijks 
voetballen. De heerlijke drukte om onze velden en in ons Eric Schoenmakers sportcafé. Wat 
vanuit ons als bestuur een grote wens is, is om naast de mooiste velden ook het allerliefste 
publiek te hebben. En met lief bedoelen we dan, lief (lees positief) voor tegenstanders, eigen 
spelers en zeker ook grens- en scheidsrechters. Met name die laatste categorie super 
belangrijke vrijwilligers krijgen regelmatig nogal wat naar zich toegeslingerd. Alsof deze mensen 
de wedstrijden voor ons beslissen, alsof we Championsleague spelen waar miljoenen op het 
spel staan. 

Laten we in plaats van commentaar hebben deze mensen juist in het zonnetje zetten, omdat ze 
het zo verdienen. Het is een hele klus om alles te zien, te volgen en op het juiste moment op te 
treden. Het is niet voor niets dat de KNVB al een aantal jaren de noodklok aan het luiden is als 
het gaat om het scheidsrechtersgilde. Er zijn simpelweg te weinig en nog erger er komen 
nauwelijks nieuwe leidsmannen en -vrouwen bij. Laten wij nou als cluppie het voortouw 
nemen en ons laten zien als meest gastvrije en lieve vereniging als het gaat om sportiviteit en 
dus ook als het gaat om de bejegening van scheidsrechters. 

Verbeter de wereld en begin bij u zelf, laten we met elkaar VV Eenrum als de meest sportieve 
en vriendelijke en vooral positieve club neer gaan zetten. 

#samendoenisbeter #doeeslief

Groet,

Herald
Voorzitter 



Happen en Snappen

Het is alweer even geleden…
Op zaterdag 11 januari vond de traditionele nieuwjaarsborrel van VV Eenrum plaats, dit jaar
in een geheel nieuwe stijl.
Het evenement begon met een originele activiteit: ‘Happen en Snappen’ – een puzzeltocht 
door Eenrum. Deze tocht was samengesteld door bestuurslid Thomas Benes en bracht de 
deelnemers langs enkele bijzondere locaties in het dorp.

In kleine groepjes puzzelden de deelnemers hun route bij elkaar en bezochten onder andere
het Arboretum, de kerk, de jeugdsoos en de molen. Bij iedere locatie was een opdracht of een
snack te vinden. Op een van de locatie, cafetaria bar Eendrum, konden deelnemers even
opwarmen met een glaasje glühwein of warme chocolademelk.

Na afloop van de puzzeltocht verzamelden alle deelnemers zich in het Eric Schoenmakers
Sportcafé op het sportcomplex van VV Eenrum. Onder het genot van een hapje en een
drankje werd er volop nagepraat over de tocht en gezellig bij gekletst. De sfeer werd verder
versterkt door de muziek van een dj.

Een van de hoogtepunten was de uitreiking van de Gouden Fluit door Kor Nienhuis. Deze
prijs wordt toegekend aan de jeugdscheidsrechter die de meeste wedstrijden heeft gefloten en
ging dit jaar naar Mohammed (foto). Zijn inzet en enthousiasme, en die van de andere 
jeugdleden die zich inzetten als scheidsrechter, werden met luid applaus door de aanwezigen
gewaardeerd.
VV Eenrum kijkt terug op een geslaagde nieuwjaarsborrel 
en bedankt alle deelnemers, vrijwilligers en organisatoren. 

Het nieuwe concept smaakt zeker naar meer!



Update van de Jeugdcommissie

Terwijl ik dit schrijf, zie ik een strakblauwe lucht en voelt de zomer door de felle zonnestralen 
ineens wel erg dichtbij. Laten we hopen dat de zon blijft schijnen in de laatste maanden van dit 
voetbalseizoen.

Er is genoeg gebeurd sinds de laatste Clupdate. Namens VV Eenrum gaf Henk Alssema
voetbaltraining op IKC De Linde (onderdeel van Tijd voor Toekomst), tijdens de Week van de 
Scheidsrechter in oktober hebben we onze (jeugd)scheidsrechters bedankt voor hun inzet en in 
november hebben we aandacht besteed aan de Week van Respect. In december 
organiseerden we na jaren weer een Kersttoernooi, dat plaatsvond bij De Oude Manege in 
Winsum. Achttien teams uit de omgeving streden in vier poules om de winst. Het toernooi 
werd mede mogelijk gemaakt door jeugdscheidsrechters Hugo, David, Mohammed, Lune, 
Remon, Suhaib en Tara, die de wedstrijden vakkundig hebben begeleid. We hopen het toernooi 
vanaf nu jaarlijks te organiseren in het eerste weekend van de winterstop, het laatste weekend 
voor kerst. De afgelopen weken vonden op de trainingsvelden de eerste mixtoernooitjes van 
dit jaar plaats met onze eigen leden in de hoofdrol: op 26 februari waren maar liefst 33 dames 
en meiden van de partij. 

En dan zijn we zo ineens in de tweede seizoenshelft beland. Het is ons doel de komende 
maanden nog meer leuke mixtoernooien te organiseren voor de verschillende jeugdteams en 
we hopen op een zonnige Slotdag op 5 juli. Ook zijn we bezig met volgend seizoen: Christina 
en Dimietri buigen zich over de indeling van de teams. Heeft u hier vragen of opmerkingen 
over, spreek één van hen even aan of mail ons. 

Natuurlijk horen we ook graag van (de ouders/verzorgers van) leden als zij leuke suggesties 
hebben voor activiteiten, op of buiten de velden. Spreek ons aan op zaterdagochtend of neem 
contact op via de team appgroep of de email (jc@vveenrum.nl).

Op naar de lente!

#samendoenisbeter
#onzejeugdonzetoekomst

Namens de JC,

Karen Hollewand





Scheidsrechters bij VV Eenrum

In een tijd dat er veel negatief nieuws in de media verschijnt over het scheidsrechters 
probleem bij veel verenigingen gaat het bij onze vereniging juist ontzettend goed. Weliswaar 
kunnen we bij Eenrum ook nog wel een paar, vooral seniorenscheidsen gebruiken, maar bij de 
jeugd is het enthousiasme hartverwarmend.

Dit is mede te danken aan een hele goede sponsor, Pearl, die al onze scheidsen voorziet van 
hele mooie kleding met daarop een tekst met een knipoog,

Bij VV Eenrum, waarderen we het erg dat iemand zich beschikbaar stelt om een wedstrijd in 
goede banen te leiden. Ook zorgen we ervoor dat er geen enkele scheidsrechter zich in de 
steek gelaten voelt. Er zijn altijd vrijwilligers die ervoor zorgen dat onze scheidsrechters zich 
comfortabel voelen, tijdens, maar ook na een wedstrijd.
We zorgen voor goede begeleiding van met name onze jeugdscheidsrechters.

En last but not least, We hebben de gouden fluit. Ieder half seizoen wordt er bijgehouden 
hoeveel wedstrijden onze scheidsrechters fluiten. Dit is inclusief de toernooien en de 
vrijdagavond competitie. Degene die de meeste wedstrijden voor onze vereniging fluit per half 
seizoen wint deze gouden fluit! Dit blijkt voor vooral de jeugd heel goed te werken. Er wordt 
echt gestreden om deze eer.

Toch, ondanks dit positief verhaal, zou het heel mooi zijn om nog een paar nieuwe 
scheidsrechters te verwelkomen. Met nog een paar erbij wordt de druk bij de huidige 
scheidsrechters wat verminderd en blijven die het ook leuk vinden om zo nu en dan een 
wedstrijd te fluiten. Deze oproep is met name voor onze senioren die een keer de oudere jeugd 
of seniorenelftallen willen fluiten.

#samendoenisbeter

Kor Nienhuis



Club van 50 bedankt vrijwilligers

Zaterdag 1 februari heeft de Club van 50 van VV Eenrum alle vrijwilligers van de vereniging in 
het zonnetje gezet. In het Eric Schoenmakers Sportcafé werd een speciale avond 
georganiseerd om hen te bedanken voor hun inzet en betrokkenheid bij de club.

Vanaf 17.00 uur werden de aanwezigen welkom geheten. Voor het eten was goed gezorgd: een 
uitgebreid Chinees buffet stond klaar. In een prettige sfeer konden de vrijwilligers genieten van 
heerlijk eten en elkaars gezelschap.

Na het eten zorgde zanger Klaus voor de muzikale omlijsting van de avond. Met een 
afwisselend repertoire wist hij de sfeer er goed in te krijgen.

Tijdens de avond werd nog eens extra benadrukt hoe belangrijk vrijwilligers zijn voor de 
vereniging. Zonder hun inzet zou VV Eenrum niet kunnen draaien. Wim Nubé (voorzitter Club 
van 50, foto) sprak namens de Club van 50 hun dank uit.

De Club van 50 is voor iedereen die VV Eenrum, en/of het dorp qua leefbaarheid een warm 
hart toedraagt. De Club van 50 staat voor investeringen die niet binnen de normale begroting 
van het bestuur of jeugdcommissie vallen. Iedereen kan zich aanmelden voor de Club van 50: 
leden, oud-leden, ouders, opa’s en oma’s, bedrijven, etc.. en met een bijdrage van 50 euro per 
jaar VV Eenrum ondersteunen.

Met deze extra financiële ondersteuning kan de Club van 50 het voetballen bij VV Eenrum nog 
aantrekkelijker maken. Door investeringen te doen die niet uit de gewone 
contributieopbrengsten kunnen worden betaald. Bijvoorbeeld het scorebord, 
trainingsmaterialen, etc.

Meer informatie: https://www.vveenrum.nl/club/club-van-50/club-van-50/

#samendoenisbeter

https://www.vveenrum.nl/club/club-van-50/club-van-50/


Voetbalzaken

En dan zitten wij alweer in de tweede helft van het seizoen. Het mooie weer laat zich steeds 
meer zien en met een zonnetje erbij gaat alles toch een stuk gemakkelijker. We zien dit terug 
aan de opkomst op de trainingen, maar ook de wedstrijden kunnen gewoon doorgaan zodat er 
een mooi gevuld programma is op de zaterdagen op ons sportpark. 

Dat de tweede helft van het seizoen is gestart, houdt ook in dat we langzaam alweer kijken 
naar het volgende seizoen. Welke teams zijn er in het seizoen 2025-2026? Welke 
spelers/speelsters zitten in welk team? Welke begeleiding (trainers, leiders, coaches) kunnen 
we inzetten voor welk team? Dit zijn vragen die we graag zo vroeg mogelijk willen 
beantwoorden en dat is dan ook de reden dat de gesprekken nu al plaatsvinden. Uiteraard 
proberen we te kijken naar de beste oplossingen, zodat iedereen met veel plezier kan 
voetballen. 

Als hier vragen over zijn, of u wilt komend seizoen graag wat betekenen als trainer, leider, 
coach, laat het dan aan mij weten!

Ik wil graag afsluiten met één van de vele mooie praktijkvoorbeelden die heeft plaatsgevonden 
bij onze gezellige vereniging. Dit seizoen is er voor gekozen om één vaste avond te reserveren 
voor de training van de meisjes en vrouwenafdeling, namelijk de woensdagavond. Door de 
vrouwen zelf was er woensdag 26 februari een geweldig initiatief, namelijk een mixtoernooi 
met alle meisjes en vrouwen van de vereniging. Een groep van plus minus 30 speelsters 
hebben een leuke en sportieve avond met elkaar gehad. 

#samendoenisbeter

Groet, 

Janet Toonder 



AGENDA 2025

Voor actuele informatie en details:
www.vveenrum.nl

12 april SuperZaterdag met dj Fokke van Dijk 

10 mei SuperZaterdag met Kees Koster

14 juni Eenrumer Klompentoernooi

5 juli Slotdag
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